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Tilstede: Kristin Stensrød Haugen Ole Bjørn Normandbo, Liv Randi H Johnsen,  
Åsmund Brøvig, Ottar Haugen, Thorbjørn Gundersen, Øystein Vestmoen og Toril 
Sæves Jacobsen 
  
Forfall: Heidi Kjær Løvereide og Anita Baann Hovd 
 
Åsmund åpner med en film der han snakker om Den hellige Ånd og “Bønnelista” 
som stiller liste til bispedømmerådet i 2019.  
  
SAKNR. 1/19:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 4. DESEMBER 
Referatet ble godkjent og underskrevet. 
  
SAKNR. 2/19:  PRESTEN HAR ORDET 
Konfirmantene har hatt sin første samling allerede. Alle konfirmantene i Berg reiser 
på leir til Håkonshall med organisasjonen Hekta. Kristin reiser sammen med to 
foreldre. 
 
Kristin synes det var fint å feire jul i Berg. Det var to gudstjenester også i år. I berg 
trekirke var det ca. 160 deltakere mot 150 i fjor. I arbeidskirken var det fullt ca.  - 
deltakere.  
Før jul var det julefeiringer med barnehagen, og også dette var er fin opplevelse.  



Offeret på juleaften var det en reduksjon på i år på 8000kr. Vi vurderer om vi neste 
år skal ta inn offer underveis i gudstjenesten dvs i benkeradene istedenfor ved 
utgangen slik vi gjorde i år. 
 
Kristina er 50% sykemeldt før jul, og vil bli det sannsynligvis også noe framover. Den 
daglige driften i kirken er det andre som tar seg av i denne perioden.  
 
Livsnære grupper har for tiden ikke en koordinator. Vi takker Magnar Holm for den 
flotte jobben han har gjort. Kristin holder i dette inntil videre og ser mer på dette i 
løpet av våren.  
Diakoniutvalget har spilt inn et ønske om en ny gjennomgang av det faglige rundt 
gruppene og strukturen med antall grupper og sammensetningen av gruppene om 
dette er ønskelig fra de gruppene som i dag er aktive.  
 
SAKNR. 3/19:  ØKONOMI  
Likviditeten er pr i dag redusert fra forrige MR til 735 000. Dette kommer av flere 
store utgifter i desember, og lite inntekter.  
 
Bruktbutikken: 
Regnskapet for 2018 er avsluttes. Omsetningen er redusert med 12 000 fra i fjor. 
Omsetningen på julemarkedet i november var 17 000 lavere enn i 2018. Salget i 
desember var lavere enn i fjor.  
For 2019 ønskes det mer markedsføring, og kampanjer som gjør at det sirkuleres 
ennå bedre på varene i butikken enn tidligere. 
Vår/sommer markedet blir lørdag 11.mai. Dette vil bli lokalisert i kjelleretasjen, og 
salget vil foregå her.  
I sommeren vil det være åpent i butikken fram til 3.august. Elisabeth Aarø Arnesen 
lager lister for bemanning av butikken. I november blir det julemarked som også 
styret i bruktbutikken organiserer. 
 
Budsjett 2019: 
Ottar går gjennom siste reviderte budsjett.  
Kommentarer til årets budsjett: 
Det er ikke satt av penger til elektrisk piano og ny lyskilde i kirkesalen i årets 
budsjett.  
Budsjettet legger opp til 15 000 kr til konfirmasjonskapper. Dette utgjør ca. 15 
kapper.  
Huskomiteen får et tilskudd på 20 000 som inneholder investeringen av gardiner. 
Komiteen er fri til å disponere disse midlene slik de ønsker. 
Guts tilgodesees med 7000 til investering av elektrisk utstyr. 



Utgiftsposten til plakater reduseres til 5000 kr. Dette dekker 16 plakater til 
gudstjeneste. I tillegg settes det opp plakater for bruktbutikken når det ikke er 
gudstjenester.  
Programmene posteres med 20 000 for kommende budsjettår. Dette innebærer at 
det lages og trykkes to program også kommende år.  
 
MR vedtar budsjetter for 2019 slik det er framlagt av Ottar med endringene som 
er kommentert over.  
 
Såmannen: 
MR i Berg, Kjose og Tanum har vedtatt at det betales inn Såmannen 40 000kr for 
2019. Dette er en reduksjon med 12 000 fra forrige regnskapsår. 
 
10% stilling knyttet til Guts: 
Fra nyttår og ut april er det ikke ansatt noen i stillingen knyttet til Guts. Det er 
foreslått å øke trosopplæringsstillingen frem til Stine skal inn fra mai. Menighetsrådet 
er positive til det, men ønsker ikke å øke stillingen så lenge trosopplærer er 
sykemeldt.  
 
SAKNR. 4/19: GUTS 
Guts har hatt en fin høst med mange deltakere og mye aktivitet. 
Det har også denne høsten vært en drøfting innad i gruppa hvilken form guts skal 
ha. Det er satt av våren til å gjøre seg erfaringer for å avgjøre hvordan veien videre 
for Guts blir. 
Kristin vil delta noe mer på Guts utover våren.  

 
SAKNR. 5/19: PROSJEKT LYSBÅT 
Saken er noe todelt. Første ble det drøftet om det er behov for en lyskilde til i 
kirkerommet. MR er enige om at vi ønsker en ny lyskilde. 
Videre ønsker MR at det utredes videre om det ønskes en lysbåt eller en ny større 
lysglobe eller evt. andre alternativer. Foreløpig blir det gitt beskjed til leverandøren 
av lysbåten at vi ikke ønsker å bestille en lysbåt i denne omgangen.  
Huskomiteen har ikke tatt stilling til saken, men ønsker at vi jobber videre med 
saken.  
MR vedtar å ikke ta denne utgiften inn i årets budsjett.  
Kristin, Øystein og Hans-Fredrik Hobek -Johnsen jobber videre med prosjektet 
utover våren.  
 
SAKNR. 6/19: MEDARBEIDERFEST  
Invitasjonen lages ferdig av Toril innen 16/1- 19. MR arrengerer festen sammen med 
staben. Arbeidsoppgavene for den praktiske jobben på festen ble fordelt blant MR 
medlemmene. 



 
SAKNR. 7/18: JUBILEUMSSKRIFT 
Dele ut på medarbeiderfesten til de frivillige som ikke har den fra før. 30 skrift 
arkiveres nede i kjelleren slik at vi har til senere.  
 
SAKNR. 8/18: REFERATSAKER  
Nasjonal pilegrimskonferanse 30.8 - 1.9.19 Mailen sendes til MR og Jan Einar og 
Ingeborg Karlsen. I tillegg kopieres den opp og legges ut på kirketorget i papirform. 
 
Valgkurs for Menighetsråd arrangeres i Østre Halsen kirke 23/1 - 19. Åsmund, 
Kristin, Ole Bjørn og Toril deltar. Etter det settes det opp en valgkomite som finner 
kandidater til neste MR.  
Til kurset kan det nomineres et medlem til valgkomiteen for bispedømmerådet. Hvis 
det er noen av menighetens medlemmer som ønsker å stille til valg kan de melde 
seg til Ole Bjørn. Kristin kunngjør også dette på gudstjenesten søndag 20/1-19. 

  
SAKNR. 9/18: EVT 
Vi har fått et TV av Sommerfeldt. Menighetsrådet takker for den flotte gaven. Det 
skal betales tre lisensavgift for de tre TVene vi har. 
  
  
  
  
  
 
 


